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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
 

 
 Încheiat astăzi, 23 decembrie 2019, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, convocată, în temeiul prevederilor art.134, alin.(1), lit.a), 
alin.(3), lit.a) și art.155, alin.(1), lit.b) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 
privind Codul administrativ, publicată în Monitorul Oficial al României nr.555 din 5 iulie 
2019, prin Dispoziţia Primarului nr. 4133 din 17.12.2019, la care participă: domnul primar 
Mircia Gutău, domnul Didoiu Ion-secretar general, precum și 22 de consilieri locali din 
totalul de 23 de consilieri în functie. A lipsit doamna consilier local Ionescu Diana Maria. 

În deschiderea ședinței, a avut loc un mic recital de colinde susținut de un grup de 
colindători, la invitația domnul primar Mircia Gutău. 

Domnul Didoiu Ion -Secretar general: Având în vedere că doamna Ionescu Diana 
Maria care a fost aleasă președinte de ședință pentru lunile decembrie 2019, ianuarie și 
februarie 2020 nu poate participa la această ședință trebuie ales în conformitate cu 
prevederile art. 123, alin.(3) din Codul administrativ, un președinte de ședință care să 
conducă sedința convocată pentru data de 23 decembrie 2019. Hotărârea se adoptă cu 
majoritate simplă. Sunt necesare propuneri. 
 Doamna consilier local Dobrete Florentina Adina propune pe domnul consilier local 
Lețu Fănel. Nemaifiind alte propuneri se supune aprobării și se aprobă cu 22 voturi 
”pentru”. 

Domnul președinte de sedință consilier local Lețu Fănel: Bună ziua!  Deschid 
ședința ordinară a Consiliului Local de astăzi 23 decembrie 2019. În continuare, dau 
domnului secretar general Didoiu Ion  pentru a anunţa prezenţa consilierilor locali la 
şedinţă şi a supune votului procesul-verbal al ședintei extraordinare din 11 decembrie 
2019. 

Domnul Didoiu Ion: Bună ziua! Şedinţa ordinară a Consiliului Local al municipiului 
Râmnicu Vâlcea de astăzi, 23 decembrie 2019, este legal constituită prin prezenţa unui 
număr de 22 de consilieri locali din totalul de 23 de consilieri locali în funcție. Supun 
aprobării procesul-verbal al ședintei extraordinare din 11 decembrie 2019. Cine este 
”pentru”? S-au întrunit 22 voturi ”pentru” . 

Domnul președinte de sedință consilier local Lețu Fănel: În continuare, dau cuvântul 
domnului primar pentru a prezenta și supune aprobării, ordinea de zi a şedinţei. 

Domnul primar Gutău Mircia: Înainte de a supune aprobării ordinea de zi vă anunț 
că retrag punctul 14 –  ”Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor aferente 
serviciului de salubrizare aplicabile pe raza municipiului Râmnicu Vâlcea” având în vedere 
că pe circuit se mai află o solicitare a firmei Romprest și pe care le vom dscuta în ședința 
din luna ianuarie. Supun aprobării, în temeiul art.135, alin.(7) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, proiectul ordinii de zi a şedinţei ordinare de astăzi, care se 
aprobă cu majoritate simplă. Cine este ”pentru”? 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea: 
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de investiții pe 

anul 2019 - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de 
hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2, nr.3, nr.4 
și nr.5. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții 
al instituției Sport Club Municipal pentru anul 2019 - inițiator Primarul 
municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite 
comisiilor de specialitate nr.1 și nr.2. 



2 

 

3. Proiect de hotărâre privind suplimentarea bugetului estimat pentru organizarea 
evenimentelor festive din luna decembrie 2019 - inițiator Primarul municipiului. 
În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de 
specialitate nr.1, nr.2 și nr.5. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii prin licitație publică cu strigare a 
amplasamentelor de pe domeniul public al municipiului în vederea desfășurării 
comerțului stradal ocazional ”Mărțișor 2020” și a caietului de sarcini aferent - 
inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta 
se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2, nr.3 și nr.4. 

5. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului Consiliului Local pentru 
efectuarea unor lucrări - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării 
proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, 
nr.3 și nr.4. 

6. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere din zona 
Spitalului Județean de Urgență - inițiator Primarul municipiului. În vederea 
avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate 
nr.1, nr.2, nr.3 și nr.4. 

7. Proiect de hotărâre privind închirierea unui spațiu situat în str. Carol I nr. 19 
către Partidul Național Țărănesc Creștin Democrat – Organizația Județeană 
Vâlcea -  inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de 
hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3. 

8. Proiect de hotărâre privind completarea anexei nr. 5.2 la Contractul de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public local – ”Elemente de 
identificare ale titlurilor de călătorie” - inițiator Primarul municipiului. În vederea 
avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate 
nr.1, nr.2 și nr.3. 

9. Proiect de hotărâre privind acceptarea donației unui imobil teren cu destinația 
de drum public - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de 
hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2, nr.3 și 
nr.4. 

10. Proiect de hotărâre pentru stabilirea unor măsuri privind parcarea 
autovehiculelor în perimetrul parcărilor de reședință din municipiul Râmnicu 
Vâlcea - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de 
hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.3 și nr.4. 

11. Proiect de hotărâre privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local                   
nr. 174/2019 referitoare la aprobarea modelului de Acord de Colaborare dintre 
Municipiul Râmnicu Vâlcea, Organizația care implementează răspunderea 
extinsă a producătorului și Operatorul serviciului de salubrizare - inițiator 
Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va 
transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3. 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea art.2, lit.k din Hotărârea Consiliului 
Local nr. 270 din 13.09.2019 - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării 
proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, 
nr.3 și nr.5. 

13. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru 
locuințele construite din fondul statului, aflate în proprietatea privată a 
municipiului Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării 
proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, 
nr.3 și nr.5. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor aferente serviciului de 
salubrizare aplicabile pe raza municipiului Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul 
municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite 
comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3. 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 341/31.10.2019 - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării 
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proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, 
nr.2 și nr.3. 

16. Proiect de hotărâre privind mandatarea Primarului Municipiului Râmnicu Vâlcea 
să semneze Formularul de Adeziune 2030 la Pactul Primarilor - inițiator 
Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va 
transmite comisiei de specialitate nr.1. 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul 
municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite 
comisiilor de specialitate nr.1,  și nr.2. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.2 la convenția de 
parteneriat dintre Consiliul Local al Municipiului Râmnicu Vâlcea – Direcția de 
Asistență Socială și Asociația ”Centru pentru Familie”, aprobată prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 317/31.08.2017 - inițiator Primarul municipiului. În vederea 
avizării proiectului de hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate 
nr.1, nr.2 și nr.5. 

19. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu 
Vâlcea în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA 
Vâlcea” - inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de 
hotărâre, acesta se va transmite comisiilor de specialitate nr.1 și nr.3. 

20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind stabilirea unor 
măsuri pentru păstrarea ordinii și curățeniei în municipiul Râmnicu Vâlcea -  
inițiator Primarul municipiului. În vederea avizării proiectului de hotărâre, acesta 
se va transmite comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 și nr.3. 

21.Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
Domnul Didoiu Ion: Vot unanim. 
Domnul primar Gutău Mircia: De asemenea, în conformitate cu prevederile alin.(8) 

al art. 135 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, propun suplimentarea ordinii 
de zi, care se aprobă cu majoritate simplă, cu următoarele puncte: 
- Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Act Adițional la Acordul de 

Parteneriat cu Forumul Cultural al Râmnicului. 
-     Proiect de hotărâre privind organizarea evenimentului ”Gala Sportului Vâlcean 2019”, 

aprobarea asocierii Municipiului Râmnicu-Vâlcea, prin Consiliul Local al municipiului 
Râmnicu-Vâlcea, cu Județul Vâlcea, prin Consiliul Județean Vâlcea, precum și aprobarea 
modelului cadru al contractului de asociere. 

Domnul primar Gutău Mircia: Cine este pentru? 
Domnul Didoiu Ion: Vot unanim. 

  Domnul președinte de ședință anunță că se intră în ordinea de zi şi se analizează 
punctele supuse dezbaterii, astfel la primul punct din ordinea de zi  este prezentat: 
Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de investiții pe anul 
2019 - inițiator Primarul municipiului. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale, nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului local și a listelor de investiții pe anul 2019. 

Întrunind 18 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali: Crăciunescu 
Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se aprobă 
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rectificarea bugetului local pentru anul 2019, în plus, cu suma de 1.427.200 lei (40.200 lei 
+ 1.387.000 lei), atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli.  

Se rectifică bugetul local pentru anul 2019 prin virarea de credite bugetare în cadrul 
aceluiași capitol, astfel: 

• 35.000 lei  - aprobare virări de credite în cadrul aceluiași capitol de cheltuieli  - 
CAP.67 ”Cultură, recreere și religie” pentru premierea sportivilor în cadrul Galei 
Sportului Vâlcean ediția 2019; 

• 70.000 lei – aprobare virări de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol de 
cheltuieli – CAP. 65 ”Învățământ”, sumă disponibilizată din cost standard de 
Inspectoratul Școlar Județean pentru cheltuieli funcționale plată utilități unități de 
învățământ preuniversitar de stat. 

          Bugetul pe anul 2019, rectificat conform alineatelor precedente va avea valoarea 
totală de 242.830.200 lei, atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli, din care            
230.659.200 lei – venituri estimate pentru anul 2019 și 12.171.000 lei – excedent an 2018, 
conform anexelor nr.1 și nr.2 la hotărârea adoptată. 

  Se rectifică ”Situația privind repartizarea creditelor bugetare pe unități de 
învățământ pentru cheltuieli funcționale pe anul 2019”, prin modificări în structură, cu o 
valoare totală de 10.217.200 lei, conform anexei nr. 3 la hotărârea adoptată.  

Se rectifică ”Lista obiectivelor de investiţii anul 2019 – finanțate din fonduri 
europene nerambursabile, împrumut de trezorerie și cofinanțare buget local”,  în plus cu 
suma de 1.387.000 lei și o valoare totală rectificată de 33.552.000 lei, conform anexei nr. 4 
la hotărârea adoptată.     
 Influențele din această rectificare se regăsesc în anexele menționate mai sus. 
 Anexele nr. 5 și nr.6 parte integrantă a bugetului rămân nemodificate. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico – Financiară. 
  La punctul doi din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Sport Club Municipal 
pentru anul 2019 - inițiator Primarul municipiului.            
        Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.2, de buget-finanţe, 
prognoze economico-sociale și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri proprii și subvenții al instituției Sport 
Club Municipal pentru anul 2019. 

Cu vot unanim se rectifică bugetul de venituri proprii și subvenții al instituției Sport 
Club Municipal pentru anul 2019, prin diminuarea acestuia cu suma de 35.000 lei de la 
Titlul II ”Bunuri și servicii”. 

Bugetul instituției Sport Club Municipal, rectificat conform alineatului precedent, 
ajunge la valoarea totală de 11.276.200 lei și este prezentat în anexa la prezenta hotărâre. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico – Financiară și Sport 
Club Municipal Râmnicu Vâlcea. 
  La punctul trei din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
suplimentarea bugetului estimat pentru organizarea evenimentelor festive din luna 
decembrie 2019 - inițiator Primarul municipiului                                               

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții se supune aprobării proiectul de hotărâre privind suplimentarea 
bugetului estimat pentru organizarea evenimentelor festive din luna decembrie 2019. 
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  Întrunind 18 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali: Crăciunescu 
Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se 
suplimentează bugetul estimat pentru organizarea evenimentelor festive din luna 
decembrie 2019, aprobat prin art.2 din Hotărârea Consiliului Local  nr. 344/2019, cu 
suma de 22.000 lei fără TVA – credit de angajament. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico – Financiară și Biroul 
Comunicare, Sport, Cultură.  
   La punctul patru din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea atribuirii prin licitație publică cu strigare a amplasamentelor de pe domeniul 
public al municipiului în vederea desfășurării comerțului stradal ocazional ”Mărțișor 2020” 
și a caietului de sarcini aferent - inițiator Primarul municipiului. 

   Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea atribuirii prin licitație publică cu strigare a amplasamentelor de 
pe domeniul public al municipiului în vederea desfășurării comerțului stradal ocazional 
”Mărțișor 2020” și a caietului de sarcini aferent. 

Cu vot unanim se aprobă atribuirea prin licitaţie publică cu strigare a 
amplasamentelor de pe domeniul public al municipiului în vederea desfăşurării comerţului 
stradal ocazional „Mărţişor 2020”, identificate în anexele nr. 2-5 ale caietului de sarcini. 

Perioada pentru care se atribuie amplasamentele prevăzute la alineatul precedent 
este 21.02.2020 - 08.03.2020. 

Se aprobă caietul de sarcini pentru atribuirea prin licitaţie publică cu strigare a 
amplasamentelor de pe domeniul public al municipiului în vederea desfăşurării comerţului 
stradal ocazional „Mărţişor 2020”, conform anexei la prezenta hotărâre. Caietul de sarcini 
cuprinde anexele: nr.1 – cerere tip pentru participare la licitaţie „Mărţişor 2020”, nr.2 - 5 – 
planurile de situaţie cuprinzând amplasamentele pentru mărţişoare şi nr.6 – modelul 
acordului de folosire a domeniului public pentru desfăşurarea comerţului stradal. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Serviciul Autorizări Activități Comerciale, 
Evenimente Publice și Serviciul Achiziții Publice. 
  La punctul cinci din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
exprimarea acordului Consiliului Local pentru efectuarea unor lucrări - inițiator Primarul 
municipiului. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr. 4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 
și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Domnul consilier local Bvăzăvan Dumitru: În proiectul de hotărâre se menționează 
că ne exprimăm acordul pentru realizarea lucrărilor care de fapt au fost executate. 
Altcineva a realizat aceste lucrări și am înțeles că a existat și un control prin care s-a pus 
în vedere să se intre în legalitate. Punctul acesta cred că prevede acordul nostru pentru 
intrarea în legalitate a acelei societăți cu lucrările care au fost efectuate acolo, nicidecum 
că noi ne dăm acum acordul să se realizeze acele lucrări. Nu putem să ne dăm retractiv 
un acord pentru niște lucrări care au fost deja făcute. 
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  Domnul primar Mircia Gutău: Eu încerc să vă răspund dar sunt convins că nu o să 
înțelegeți. Acolo a fost unn contract încheiat cu BancPost, de pe vremuri, pe timpul când 
erați voi la guvernare. S-a expirat contractul. Cel care a câștigat la licitație publică a vrut 
să facă mai multe modificări pe exterior pe care nu le-am aprobat decât după ce trece 
prin Consiliul Local, acum vor face niște modificări, respectiv parcarea respectivă, dar în 
interior nu a făcut decât compartimentare. Are autorizație de construire în acest sens. 
Aprobare îi trebuia doar pentru terenul concesionat.În rest i-am putut da autotrizație de 
construcție pentru terenul care este în proprietate. Clădirea este proprietate exclusivă și 
acolo nu este nevoie de aprobarea Consiliului Local. Pentru ceea ce este concesionat în 
față îi trebuie acord. La comisie se puteau da aceste detalii. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, în momentul în care 
au preluat prin licitație spațiul respectiv, ce se întâmplă cu concesiunea? Își păstrează 
valabilitatea pe aceeași perioadă de timp și în condițiile concesionarului inițial? 
  Domnul primar Mircia Gutău: În această situație contractul de concesiune 
urmează proprietarul, adică noul proprietar în aceleași condiții. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind exprimarea acordului Consiliului Local pentru efectuarea 
unor lucrări. 

Cu vot unanim, Consiliul Local își exprimă acordul pentru realizarea lucrării 
"Schimbare destinație din agenție BANCPOST în spațiu comercial cu funcțiunea de 
magazin alimentar, fără modificări asupra structurii de rezistență și amplasare firmă 
luminoasă", care face obiectul Certificatului de Urbanism nr. 1375/31459/29.08.2019 – 
anexă la hotărârea adoptată. 

Lucrările și acțiunile de intrare în legalitate se vor desfășura în conformitate cu 
dispozițiile Legii nr. 50/1991 privind autorizarea executării lucrărilor de construcții, 
republicată, cu modificările și completările ulterioare. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Urbanism și Direcția Dezvoltare 
Locală. 
  La punctul șase din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
prelungirea contractelor de închiriere din zona Spitalului Județean de Urgență - inițiator 
Primarul municipiului. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale, nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere din zona Spitalului Județean de 
Urgență. 
 Cu vot unanim se aprobă prelungirea duratei contractelor de închiriere încheiate 
cu PAMIRAST SRL, ASALI SRL și ONY SRL, având ca obiect închirierea de teren pentru 
amplasare construcții cu caracter provizoriu, situat în Râmnicu Vâlcea, în partea de sud a 
Spitalului Județean de Urgență Vâlcea, până la finalizarea obiectivului de investiții 
”Construcții spații pentru închiriat, Calea lui Traian nr. 201”, dar nu mai mult de 1 an, 
respectiv până la data de 31.12.2020, încheindu-se în acest sens un act adițional la fiecare 
contract. 

Se împuternicește administratorul public al Municipiului Râmnicu Vâlcea să 
semneze actele adiționale la contractele de închiriere menționate mai sus. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La punctul șapte din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
închirierea unui spațiu situat în str. Carol I nr. 19 către Partidul Național Țărănesc Creștin 
Democrat – Organizația Județeană Vâlcea -  inițiator Primarul municipiului. 
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 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor, nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind închirierea unui spațiu situat în str. Carol I nr. 19 către Partidul Național 
Țărănesc Creștin Democrat. 
 Cu vot unanim se aprobă închirierea unui spațiu în suprafață de 108,03 mp (92,98 
mp suprafață exclusivă și 15,05 mp cotă indiviză), situat în str. Carol I nr. 19 către Partidul 
Național Țărănesc Creștin Democrat – Organizația Județeană Vâlcea. 

Durata închirierii spațiului prevăzut la alineatul precedent este până la data de 
04.10.2021. 

Pentru anul 2020 chiria lunară este de 240 lei, iar  chiria se va indexa anual cu 
indicele de inflație comunicat de Institutul Național de Statistică. 

Se împuternicește administratorul public să semneze contractul de închiriere a 
spațiului menționat mai sus.  
 Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală.  
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Vroiam să îl întreb pe domnul primar 

dacă prelungim doar pentru doi ani de zile, intenționați să o includeți într-un program de 
reabilitare și să aibă o altă destinație? 

 Domnul primar Mircia Gutău: Domnule consilier, între dorință și putință este 
diferență. Noi intenționăm să modernizăm clădirea respectivă dacă vor exista fonduri și eu 
sunt convins că guvernul dumneavoastră ne va da fonduri și pentru Casa Olănescu pentru 
care avem proiect și autorizație. Când o să primim fonduri această clădire de pe Carol I 
este prioritate zero pentru  mine. 
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Am înțeles, dar știu că aveți multă 
mobilitate și pe fonduri europene să modernizați întregul complex, înclusiv cel în care aveți 
dumneavoastră PER-ul. 
 Domnul primar Mircia Gutău: Da, întregul complex dar doar dacă vor exista fonduri. 
Pe fonduri europene nu există o axă pe moment în această perioadă. A existat o 
posibilitate dar termenul de depunere a fost foarte scurt și nu a fost timpul necesar pentru 
a depune documentația. 
 Domnul Crăciunescu Grigore menționează că în cazul în care s-ar da o altă 
destinație întregului complex există posibilitatea accesării unor fonduri europene. 
 Domnul primar Mircia Gutău: Sunt deschis la orice propunere din partea 
dumneavoastră, dar între putință și dorință este o diferență foarte mare. Eu am dorința și 
dumneavoastră aveți putința acum. 
  La punctul opt din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
completarea anexei nr. 5.2 la Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport 
public local – ”Elemente de identificare ale titlurilor de călătorie” - inițiator Primarul 
municipiului. 

 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură  și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind completarea anexei nr. 5.2 la Contractul de delegare a gestiunii serviciului 
de transport public local – ”Elemente de identificare ale titlurilor de călătorie”. 

Cu vot unanim se completează anexa nr.5.2 la Contractul de delegare a gestiunii 
serviciului de transport public local ,,Elemente de identificare ale Titlurilor de Călătorie’’, 
conform anexei la hotărârea adoptată, care înlocuieşte anexa nr.5.2 la Contractul de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public local, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
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Local nr.380/28.11.2018, modificată prin hotărârea nr.136/25.04.2019 şi hotărârea 
nr.358/29.11.2019. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală și societatea 
ETA S.A. 
  La punctul nou ă din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
acceptarea donației unui imobil teren cu destinația de drum public - inițiator Primarul 
municipiului 
       Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale, nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr. 4 de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat avizele 
favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 16 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind acceptarea donației unui imobil teren cu destinația de drum public. 

Cu vot unanim se acceptă donația  imobilului – teren, situat în strada Toporașilor nr. 
69 F, în suprafață de 36 mp, cu numărul cadastral  56285, identificat în Planul de 
amplasament și delimitare anexă la hotărârea adoptată, cu destinația de drum public. 

Se împuternicește primarul municipiului ca personal sau prin persoane desemnate 
prin dispoziție, să semneze actul de donație în formă autentică.  

Cheltuielile pentru încheierea actului de donație în formă autentică vor fi suportate 
de către donator. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La punctul zece din ordinea de zi este prezentat: Proiectul de hotărâre pentru 
stabilirea unor măsuri privind parcarea autovehiculelor în perimetrul parcărilor de reședință 
din municipiul Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul municipiului.  

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.4 de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 
și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, mă voi adresa 
dumneavoastră pentru că sunteți inițiatorul proiectului de hotărâre, cu atât mai mult că    
într-o ședință precedentă ați venit cu modificarea tarifului pentru locuitorii zonei centrale 
pentru ca aceștia să poată utiliza parcarea din centrul municipiului, respectiv a fost redus 
la jumătate. Acum, prin această măsură, nu spun că favorizați sau că printr-o hotărâre 
consiliul local favorizează doar locuitorii din zona centrală, dar mă gândesc la un alt 
aspect:extinzând acum posibilitatea unui ecuson pentru 24 de ore din 24 cu parcare de 
reședință și zona este destul de vastă, fiind vorba de zona pieței centrale, ieșirea în spate 
la garaje, plus zona de la piața Poiana, zona garajelor, stau și îmi pun următorul semn de 
întrebare: vom favoriza locatarii să aibă în permanență parcarea de reședință liberă dar 
trebuie să ținem totuși cont că în această zonă perimetrală sunt multe spații comerciale 
sau diferite spații de servicii și atunci, nu mă refer neapărat la clienți sau cumpărători  ci la 
cei care lucrează în zona centrală și toți se deplasează cu mașinile? Nu ar trebui să venim 
cu un proiect de hotărâre care să favorizeze strict locatarii pentru că 8 ore pe zi parcarea 
aia stă goală, pentru că mare parte din parcare stă goală. Trebuie avut în vedere ca pe 
timpul dimineții să se poată parca de către cei care lucrează în zonă, bineînțeles tot cu 
ecuson. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Domnule consilier, eu am analizat situația. Nu am 
venit cu această propunere bătând din palme. Am analizat zona respectivă foarte multe 
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luni, cu Poliția Locală, cu inspectorii zonali. E o zonă extrem de aglomerată și cei care 
încurcă cel mai mult în zonă sunt exact cum ați spus firmele de la parter care vin cu 3-4 
mașini. Sunt de asemenea mașinile care vin și aprovizionează permanent și nu pot să le 
fac program pentru dimineață și seară, pentru că și dumneavoastră sunteți comerciant și 
știți ce înseamnă și nu vă pot obstrucționa și atunci la hală și pa piața centrală vin 
comercianți non stop cu aprovizionare plus faptul că vin foarte mulți cetățeni cu mașini 
care nu aparțin județului Vâlcea și parchează printre blocuri. Singura soluție pe care am 
găsit-o, în momentul de față, eu spun că în proporție de 99% la va rezultate. Am băgat 
această parcare de reședință pe 24 de ore în așa fel încât proprietarii de acolo să aibă 
garantat locul de parcare. Am modernizat întreaga zonă și suntem aproape pe final în care 
s-au mai creat câteva locuri de parcare, cel puțin 20 de parcare și cu toate astea nu se 
acoperă numărul de locuri de parcare necesar. Le-am creat această facilitate oamenilor 
care au suferit în zona respectivă pentru că parcarea stătea goală. Din calculele făcut nu 
se ocupă mai mult de 30 care își pot permite să ia loc de parcarea respectivă și de aceea 
am extins și la blocul cu ”Vânătorul și pescarul” ca să aibe și aceia posibilitatea să bage în 
parcare. Cu toate astea, dacă vă uitați pe plăcuță mai sunt 73 de locuri libere. E vorba de 
educație.Oamenii nu bagă în parcare dacă au voie să bage printre blocuri. Pentru un leu 
nu vor să bage și atunci facem disciplină. Așa cum am reușit să eliminăm câinii vagabonzi 
din municipiu, tot prin disciplină, pentru că le-am pus cip și marii iubitori de animale îi luau 
acasă și peste 2-3 zile le dădeau drumul pe stradă și atunci nu mai pot că dau 25 de 
milioane amendă. Același lucru îl vom face și aici. Cei care nu sunt din zonă și parchează 
acolo vor fi amendați. Asta este o măsură pentru a fluidiza zona respectivă pentru că în 
zona respectivă sunt 7-8 reclamații pe zi. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Și credeți că dacă spațiile ale vor fi 
libere, cum verificați cine parchează acolo? E o zonă extrem de extinsă. 
  Domnul primar Mircia Gutău. Acolo vor parca doar cei cu ecuson. Dacă nu au 
ecuson nu pot parca. Nu ai ecuson primești premierea. Este o zonă extinsă dar este 
cuprinsă între patru străzi: General Magheru, Calea lui Traian și zona centrală. 
  Domnul Crăciunescu Grigore întreabă dacă pentru strada General Magheru se 
referă la toată strada sau doar partea cu parcarea în spic, iar domnul primar Mircia Gutău 
explică  faptul că se vorbește de zona din interior pentru că nu se analizează parcarea de 
pe stradă. ”Asta a fost gândirea ca să fluidizăm circulația”. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre pentru stabilirea unor măsuri privind parcarea autovehiculelor în perimetrul 
parcărilor de reședință din municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Întrunind 18 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali: Crăciunescu 
Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se aprobă 
următoarele: 

În parcarea de reședință ”Piața Centrală”, instituită conform Dispoziției Primarului 
nr.5554/2010, ecusonul parcare de reședință are valabilitate non-stop: 00,00 – 24,00. În 
acest interval orar, parcarea de reședință va fi folosită pentru parcarea autovehiculelor 
aparținând rezidenților în conformitate cu ”Regulamentul privind regimul parcărilor publice 
din municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Consecință a măsurii stabilită mai sus din hotărârea adoptată, alin. (6) al art. 3 din 
”Regulamentul privind regimul parcărilor publice din municipiul Râmnicu Vâlcea”, actualizat 
prin Hotărârea Consiliului Local nr.87/2012 și modificat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.283/132/2012, se modifică și se completează în sensul stabilirii intervalului orar de 
valabilitate a ecusonului parcare de reședință prin dispoziție de primar, și va avea 
următorul conținut: 

” Art.3. (6) Cu excepția parcării de reședință ”Piața Centrală”, ecusonul parcare de 
reşedinţă are valabilitate în intervalul orar 17,00 – 08,00. În afara acestui interval orar, 
parcările de reşedinţă pot fi folosite pentru parcarea autovehiculelor aparţinând rezidenţilor 
şi nerezidenţilor, cu respectarea indicatoarelor şi a marcajelor rutiere existente. Intervalul 
orar de valabilitate a ecusonului parcare de reşedinţă poate fi modificat, după caz, la 
solicitarea Asociaţiilor de proprietari la iniţiativa cărora s-a instituit parcarea de reşedinţă, 
prin dispoziţie de primar.” 
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Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Serviciul Autorizări Activități Comerciale, 
Evenimente Publice. 
        La punctul unsprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 174/2019 referitoare la 
aprobarea modelului de Acord de Colaborare dintre Municipiul Râmnicu Vâlcea, 
Organizația care implementează răspunderea extinsă a producătorului și Operatorul 
serviciului de salubrizare – inițiator Primarul municipiului. 

    Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Domnul consilier local Poenaru Constantin Mircea anunță că nu participă la 
dezbateri și la vot. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, în spiritul sărbătorilor 
de iarnă, apreciez că ați retras punctul 14 de pe ordinea de zi. O să fiu extrem de 
transparent vizavi de punctul unsprezece care se referă la acordul care se încheie de 
către municipiu cu diverse organizații care implementează răspunderea extinsă a 
producătorului și Operatorul serviciului de salubrizare. Grupul PNL se va abține de la 
aprobarea acestui proiect de hotărâre nu pentru că ne-am împotrivi pentru încheierea unui 
asemenea acord dintre municipalitate și organizațiile care implementează răspunderea, ci 
pentru faptul că în baza acestui acord există o anexă nr.5 unde sunt prevăzute valorile 
parametrilor necesari pentru determinarea costurilor și care include și tariful pentru care 
noi am votat împotrivă pentru că  în nenumărate rânduri am solicitat societății Romprest o 
serie de documente. 
  Domnul primar Mircia Gutău: E vorba de tariful care va fi aprobat luna viitoare. De 
acela vorbim. Doamna Feroiu, explicați dumneavoastră! 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore spune că nu are nevoie de explicații. 
  Doamna Feroiu Maria spune că este vorba de tariful pentru reciclabile pe care l-am 
aprobat în luna noiembrie. 
  Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Dumneavoastră l-ați aprobat. 
Majoritatea din consiliu și de aceea m-am adresat domnului primar. Motivul pentru care nu 
votăm acest proiect nu este legat de încheierea acestui acord ci pentru că unul dintre 
elementele acestui acord, de fapt această anexă o reprezintă prețurile cu care noi nu am 
fost de acord. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Da, domnule Crăciunescu dar pentru mine nu este o 
surpriză că nu votați. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 174/2019 
referitoare la aprobarea modelului de Acord de Colaborare dintre Municipiul Râmnicu 
Vâlcea, Organizația care implementează răspunderea extinsă a producătorului și 
Operatorul serviciului de salubrizare. 

Întrunind 17 voturi ”pentru”, 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali:Condescu Daniel, 
Crăciunescu Grigore, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) și o neparticipare la vot 
(domnul Poenaru Constantin Mircea) se completează anexa la Hotărârea Consiliului Local 
nr.174/2019 referitoare la aprobarea modelului de Acord de Colaborare dintre Municipiul 
Râmnicu Vâlcea, Organizația care implementează răspunderea extinsă a producătorului și 
Operatorul serviciului de salubrizare, cu următoarele anexe la modelul de Acord, respectiv: 

Anexa nr.1 – Metodolgia de calcul a costului net; 
Anexa nr.2 - Estimarea cantităților pentru anul 2019 a deșeurilor de ambalaje în 

funcție de tipul de material, comercializate unui operator economic valorificator; 
Anexa nr.3 -  Lista tipurilor de materiale de deșeuri de ambalaje; 
Anexa nr.4 - Dosarul de raportare; 
Anexa nr.5 - Valoarea parametrilor necesari pentru determinarea costului net si a 

sumelor care trebuie acoperite de către OIREP. 
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Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală. 
La punctul doisprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 

privind modificarea art.2, lit.k din Hotărârea Consiliului Local nr. 270 din 13.09.2019 - 
inițiator Primarul municipiului.  

  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor;  nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură  și nr.5, 
pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
       Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea art.2, lit.k din Hotărârea Consiliului Local nr. 270 din 
13.09.2019. 

Cu vot unanim se modifică art.2, lit.k) din Hotărârea Consiliului Local nr. 270 din 
13.09.2019 privind  darea în administrarea Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 
Băbeni a spațiului în suprafață de 565,80 mp, situat în incinta imobilului – construcție 
"Școala cu cls.I-VIII nr. 6 Copăcelu – clădire Școala Nouă", în sensul prelungirii termenului 
de predare-primire a imobilului – construcție ”Grădinița cu program prelungit Nord 3”, ce va 
avea următorul conținut: 

”Art.2. lit.k) să predea imobilul – construcție "Grădinița cu program prelungit Nord 3", 
având suprafața construită de 414,44 mp, precum și terenul aferent în suprafață de 873,19 
mp, până la sfârșitul lunii martie 2020 ". 

Consecință a prelungirii termenului de predare conform art.1, se va modifica în mod 
corespunzător și Protocolul de predare – primire, înregistrat la Primăria Municipiului 
Râmnicu Vâlcea sub nr. 38034/23.09.2019 și la Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă 
Băbeni sub nr. 3191/23.09.2019. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La punctul treisprezece din ordinea de  zi este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru locuințele construite din fondul 
statului, aflate în proprietatea privată a municipiului Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul 
municipiului. 

 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și nr.5, 
pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de hotărâre 
privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru locuințele construite din fondul 
statului, aflate în proprietatea privată a municipiului Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-durata contractelor de închiriere pentru locuințele construite din fondul statului, 

aflate în proprietatea privată a Municipiului Râmnicu Vâlcea, se prelungește pentru o 
perioadă de 5 ani, respectiv până la data de 31.12.2024. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală. 
  Punctul paisprezece din ordinea de zi  -Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
modificării tarifelor aferente serviciului de salubrizare aplicabile pe raza municipiului 
Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul municipiului, a fost retras de pe ordinea de zi. 
  La punctul cincisprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 341/31.10.2019 - inițiator 
Primarul municipiului. 

  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
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economico-sociale și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură ; 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 341/31.10.2019. 

Întrunind 18 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali: Crăciunescu 
Grigore, Poenaru Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se aprobă  
modificarea și completarea articolului 1 din Hotărârea Consiliului Local nr.341/31.10.2019, 
care va avea următorul conținut: 

”Art.1. Se aprobă acordarea unor facilități în parcarea subterană din Zona Centrală, 
pentru proprietarii de autoturisme - persoane fizice, care au domiciliul și au înregistrate 
fiscal autoturismele la adresele de domiciliu în blocurile situate în imediata vecinătate a 
acesteia: blocurile I, Cozia, J, L de pe strada Regina Maria nr.1, blocul L de pe strada 
Calea lui Traian nr.114 și blocul G de pe strada General Magheru nr.11, respectiv 
reducerea cu 50% a cuantumului taxelor pentru toate abonamentele prevăzute în tabelul 
cu  Taxele de utilizare a parcării aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr.265/2018, așa 
cum a fost modificată prin hotărârea nr.40/31.01.2019, începând cu data de 01 ianuarie 
2020”. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția Dezvoltare Locală și Direcția 
Economico-Financiară. 
   La punctul șaisprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind mandatarea Primarului Municipiului Râmnicu  Vâlcea să semneze Formularul de 
Adeziune 2030 la Pactul Primarilor - inițiator Primarul municipiului. 
       Comisia de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și-a prezentat avizul favorabil. 
       Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:  majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind mandatarea Primarului Municipiului Râmnicu  Vâlcea să semneze 
Formularul de Adeziune 2030 la Pactul Primarilor 

Cu vot unanim se mandatează Primarul Municipiului Râmnicu Vâlcea să semneze 
Formularul de Adeziune 2030 la Pactul Primarilor conform anexei la hotărârea adoptată. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Dezvoltare Locală. 
  La punctul șaptesprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Râmnicu Vâlcea - inițiator Primarul municipiului. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:  majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării Proiectul de 
hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Râmnicu Vâlcea. 
 Cu vot unanim, începând cu data de 01.01.2020, se modifică  statul de funcții al 
aparatului de specialitate al primarului municipiului Râmnicu Vâlcea, după cum urmează: 

a) postul de consilier, grad debutant din cadrul Biroului Comunicare, Sport, Cultură se 
transformă în post de consilier, grad II în cadrul aceluiași birou, ca urmare a 
promovării în grad profesional imediat superior – personal contractual; 

b) postul de consilier, treapta profesională IA, nivel studii – medii, post vacant din 
cadrul Cabinetului primarului se transformă în postul de consilier, grad profesional 
IA, nivel studii superioare. 

 Modificările prevăzute la alineatul precedent se regăsesc în anexa care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Resurse Umane.  
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  La punctul optsprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Actului adițional nr.2 la convenția de parteneriat dintre Consiliul Local al 
Municipiului Râmnicu Vâlcea – Direcția de Asistență Socială și Asociația ”Centru pentru 
Familie”, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 317/31.08.2017 - inițiator Primarul 
municipiului.  

   Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement. și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: majoritate simplă. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.2 la convenția de parteneriat dintre Consiliul 
Local al Municipiului Râmnicu Vâlcea – Direcția de Asistență Socială și Asociația ”Centru 
pentru Familie”, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 317/31.08.2017 

Cu vot unanim se aprobă Actul adițional nr.2 la Convenția de parteneriat încheiată 
între Consiliul Local al Municipiului Râmnicu Vâlcea – Direcţia de Asistență Socială 
Râmnicu Vâlcea şi Asociaţia ”Centrul pentru Familie”, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Local nr.317/2017, conform anexei la hotărârea adoptată. 

Suma reprezentând cheltuielile cu utilităţile (încălzire, apă, energie electrică), dar nu 
mai mult de 6.000 lei/an, pentru spaţiul în care funcţionează Asociaţia ”Centrul pentru 
Familie”, va fi virată acesteia în tranşe semestriale din bugetul Direcţiei de Asistență 
Socială Râmnicu Vâlcea (capitolul 68.02.50.02 – Serviciul public de asistenţă socială, 
alineat 59.11 – Asociaţii şi fundaţii). 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcția de Asistență Socială Râmnicu 
Vâlcea. 
  La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  este prezentat: Proiectul de hotărâre 
privind mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA Vâlcea” - inițiator Primarul municipiului.  

 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au 
prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii:  majoritate simplă. 

Domnul consilier local Vîlcu Dumitru anunță că nu participă la dezbateri și la vot. 
Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 

de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA Vâlcea” 

Întrunin 21 voturi ”pentru” și o neparticipare la vot (domnul Vîlcu Dumitru) se 
mandatează domnul Vețeleanu Ninel Eusebiu, reprezentantul Municipiului Râmnicu 
Vâlcea în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA VÂLCEA”, 
să aprobe retragerea comunei Stroești din cadrul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”APA VÂLCEA” și să încheie actele adiționale la Actul Constitutiv și la Statutul Asociației, 
după aprobarea de către Adunarea Generală a Asociației a modificării documentelor 
constitutive ale Asociației în sensul eliminării comunei Stroești dintre membrii asociați. 

Se mandatează Președintele Asociației să semneze, în numele și pe seama 
Municipiului Râmnicu Vâlcea, actele adiționale ce se vor încheia la Actul Constitutiv și la 
Statutul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA VÂLCEA”, conform prevederilor de 
mai sus. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează reprezentantul Municipiului Râmnicu 
Vâlcea în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”APA VÂLCEA”. 
  La punctul dou ăzeci din ordinea de zi este prezentat: Proiectul de hotărâre 
pentru aprobarea Regulamentului privind stabilirea unor măsuri pentru păstrarea ordinii și 
curățeniei în municipiul Râmnicu Vâlcea -  inițiator Primarul municipiului. 
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Comisiile de specialitate nr.1, pentru administrație publică locală, juridică, apărarea 
ordinii și liniștii publice, a drepturilor cetățenilor, nr.2 de buget – finante, prognoze 
economico – sociale  și nr.3 pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au prezentat avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Domnul consilier local Grigorescu Remus: Avem o solicitare din partea unei 
asociații de protecție a animalelor și am dori să auzim punctul lor de vedere. 
  Din sală are cuvântul un domn. ”Domnule primar, acum câțiva ani primăria a făcut 
un recensământ al animalelor de companie. Nu știu dacă cunoașteți numărul lor pentru că 
nu a fost făcut niciodată public. Este de ordinul miilor. Prin aplicarea acestor restricții 
îngrădiți dreptul tuturor proprietarilor de animale la spațiile publice, la spațiile verzi și în 
alte locuri publice. Unde vă așteptați să își plimbe acești oameni care sunt și ei cetățeni cu 
drepturi depline ai Râmnicului, contribuabili, plătitori de taxe și unde vă așteptați să-și 
plimbe animalele? Punctul doi-interveniți pe proprietatea privată, încălcând dreptul la 
proprietate care este un drept constituțional, prin obligarea unui proprietar de animale 
pentru a obține acordul vecinilor cu care este sau nu în relații bune și care poate să îi 
lezeze dreptul la proprietate. Această măsură lasă loc unor abuzuri. V-am prezentat un 
caz în care este construit un adăpost fără autorizație, fără nimic și Primăria nu a intervenit, 
în schimb pe proprietarii de la bloc îi obligați să ia acordul vecinilor”. 
  Din sală are cuvântul o doamnă.”În spiritul sărbătorilor de Crăciun aș vrea să vă 
gândiți înainte de aproba această hotărâre. Sunt o mare iubitoare de animale, am și eu 
acasă o pisică și știu ce înseamnă acest lucru. În luna februarie am fost la o întâlnire cu 
asociația, unde au venit cetățeni din zona Traian care au spus să se facă ceva cu 
porumbeii să nu mai fie hrăniți. Chiar nu mai suntem oameni? Nu mai vrem să stăm 
aproape cu viețuitoarele? Să nu mai hrănim un porumbel, un câine, o pisică? Chiar am 
ajuns așa de inumani în condițiile în care țările civilizate respectă și fac și investesc în 
aceste asociații? Oare ce facem noi? Ce îi învățăm pe copiii noștri? Ce vor face aceste 
animale dacă noi nu le ajutăm? Așa cum putem noi, iubitorii de animale, eu personal. 
Indiferent dacă dumneavoastră îmi veți da o amendă, voi continua să îmi selectez gunoiul 
pentru că sunt de acord cu reciclarea deșeurilor și cu celelalte, dar voi păstra mâncare 
pentru porumbei și pentru pisici. Aș vrea cu toții să vă gândiți că nu este normal. Suntem 
un popor creștin-ortodox. Nu suntem barbari ci, din contră, să ne unim forțele să găsim  
soluții pentru a ajuta aceste animale și dacă vrem să facem ceva pentru noi, pentru 
comunitate, ar fi să găsim posibilități pentru a steriliza aceste animale și să obligăm 
proprietarii de animale să își sterilizeze animalele. Să ne unim forțele să ajutăm aceste 
animale și nu să luăm măsuri de interzicere în condițiile în care sunt atâtea probleme mult 
mai mari. Nu putem să ieșim în zona Dovali la plimbare pentru că sunt anumite persoane 
care se ocupă cu furturi și oamenii nu mai au siguranță. Sunt multe probleme pe care 
trebuie să le discutăm. Pentru asta ar trebui să ne unim forțele și să le creăm adăposturi și 
să avem grijă de aceste animale.” 
  Domnul primar Mircia Gutău: Mulțumesc. Eu aș vrea să vă răspund cât se poate de 
scurt și concret, așa cum mă știți. Am pus în dezbatere un proiect de hotărâre, mă refer la 
apartamente și aici nu este vorba de îngrădirea proprietății. Conviețuirea într-un 
condominiu o faci în acord cu cei care locuiești în condominiu. Nu faci ce vrei. La curte nu 
m-am referit nicicum. Acolo puteți ține 10 căței. Dar nu mi se pare corect ca într-un 
apartament  să fie doi câini și cunosc situație foarte clară, doi câini lupi și când treci pe 
scări dau să rupă ușa. Nu, îi deranjați pe vecini. Și am propus, în afară de dezbaterea care 
trebuia să fie aspră, ca la fiecare câine să fie acordul vecinilor, în funcție de discuțiile pe 
care le-am avut cu asociațiile de proprietari, am pus un lucru mult mai bun: un câine sau 
un pisic poate să crească oricine fără acordul nimănui. Numărul maxim de animale pe 
care poți să îl ai într-un apartament este maxim doi, dar pentru al doilea își trebuie acordul 
vecinilor direct afectați și al asociației de proprietari. Mi se pare un lucru extraordinar de 
corect pentru noi. Dumneavoastră, dați exemplu din occident, dar ați văzut în occident 
vreun câine care să meargă prin locurile de joacă, fac mizerii și nu își adună mizeriile, ați 
văzut așa ceva? Ați mai fost acum trei ani și numai că eu ce spun și fac. Doamnă, între 
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mine și alții asta este deosebirea. Ce spun și fac. Când am preluat mandatul erau sute de 
câini pe străzi. Ați sărit toți că: Vai, câine! Când le-am pus cipuri nu ați mai vrut să adoptați 
pentru că v-a fost frică când va ieși pe stradă, l-am prins și citind cipul luați amendă. Am 
dat câteva amenzi și s-au liniștit și uitați, câinii s-au rărit în oraș. Noi nu vrem decât ordine 
și curățenie. Un lucru pe care ni-l reproșăm și încercăm să găsim soluții pentru 
dumneavoastră, iubitorii de animale și eu am animale la casă, trebuie să găsim niște 
locuri, dar nu găsim în momentul de față pentru plimbat câinii. Am încercat de la CFR să 
luăm teren să facem un mic parc. Găsim soluții. Suntem în căutare de soluții reale. Este 
ușor să spui, teoria este una și practica este alta. Eu cred că am dat dovadă de  mai multă 
înțelegere decât se poate. Dar nu permit și nu voi permite cât voi fi primar ca în vreun 
apartament să fie 17 pisici. Avem caz în Ostroveni când noi nu avem cadru legal să îi 
amendăm. A pus scara pe geam, ies în curte, în spațiul verde și pe urmă vin seara acasă”. 
  O doamnă din sală: ”Nu deranjează pe nimeni”. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Stați dumneavoastră, vecină cu partamentul acela cu 
17 pisici, unde colcăie păduchi. Stați dumneavoastră ca vecină. 
   Din sală o doamnă dorește să știe care este autoritatea care dispune prin legislație  
de animalele de companie. 
  Domnul primar Mircia Gutău: Muluțesc. V-am dat cuvântul, acum credeți că suntem 
la școală să ne puneți întrebări? Aici nu suntem la școală să ne puneți întrebări. 
   Din sală doamna insistă că are dreptul să afle aceste informații și urmează o serie 
de discuții care datorită interpunerii nu pot fi redate. 
  La întrebarea domnului consilier local Grigorescu Remus dacă în regulament este 
amendamentul referitor la acordul vecinilor pentru al doilea animal, domnul primar Mircia 
Gutău spune că a fost inserată ca și condiție în regulament după discuțiile cu asociațiile de 
proprietari. ”Unu ai voie să ții, iar la al doilea trebuie să iei acordul vecinilor și al asociației 
de proprietari. Nu ai voie să ții trei animale în apartament. Asta este interzis”. 
  La întrebarea dacă prin parcuri este permis să plimbi animalele, domnul primar 
Mircia Gutău spune că acest lucru este deja interzis. 
  La întrebarea domnului consilier local Grigorescu Remus dacă există posibilitatea 
creări unor locuri speciale pentru plimbat animalele, domnul primar Mircia Gutău spune că 
este deschis la orice propunere în acest sens.”Dacă am găsit în Ostroveni, cei din Nord 
cum să vină până în Ostroveni? E foarte greu să îi mulțumești pe toți.” 
  La întrebarea domnului consilier local Grigorescu Remus dacă în Parcul Zăvoi 
există posibilitatea creării unui astfel de spațiu, domnul primar Mircia Gutău spune că se 
va gândi la acest aspect, se va ține cont și de legislație și poate se va găsi o soluție, poate 
când se amenajează stadionul se va găsi o soluție. 
  Domnul consilier local Poenaru Constantin Mircea a plecat din sala de ședințe și în 
aceste condiții sunt prezenți la ședință 21 de consilieri localul de 23 de consilieri locali în 
funcție.  
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind stabilirea unor măsuri pentru 
păstrarea ordinii și curățeniei în municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Întrunind 17 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” (următorii consilieri locali: Condescu 
Daniel, Crăciunescu Grigore, Băzăvan Dumitru și Vîlcu Dumitru) se aprobă Regulamentul 
privind stabilirea unor măsuri pentru păstrarea ordinii și curățeniei în municipiul Râmnicu 
Vâlcea, conform Anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Poliției Locale și Serviciul 
Autorizări Activități Comerciale, Evenimente Publice. 

Regulamentul aprobat conform prevederilor de mai sus intră în vigoare începând cu 
data de 1 februarie 2020, dată de la care Hotărârea Consiliului Local nr.50 din 27 martie 
2006 privind aprobarea „Normelor de salubrizare ale municipiului Râmnicu Vâlcea”, cu 
modificările şi completările ulterioare, îşi încetează aplicabilitatea. 
  La primul punct suplimentar  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui Act Adițional la Acordul de Parteneriat cu Forumul Cultural al 
Râmnicului. 
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Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, 
sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat 
avizele favorabile. 
        Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi. 
  Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea încheierii unui Act Adițional la Acordul de Parteneriat cu 
Forumul Cultural al Râmnicului. 

Cu vot unanim se aprobă încheierea unui act adițional la Acordul de Parteneriat 
încheiat cu Forumul Cultural al Râmnicului, în sensul prelungirii duratei de folosință a 
spațiului situat în Râmnicu Vâlcea, Calea lui Traian nr.129, până la data de 31 decembrie 
2020. 

Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Biroul Comunicare, Sport, Cultură. 
  La punctul suplimentar doi  este prezentat: Proiectul de hotărâre privind 
organizarea evenimentului ”Gala Sportului Vâlcean 2019”, aprobarea asocierii 
Municipiului Râmnicu-Vâlcea, prin Consiliul Local al municipiului Râmnicu-Vâlcea, cu 
Județul Vâlcea, prin Consiliul Județean Vâlcea, precum și aprobarea modelului cadru al 
contractului de asociere. 
 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor, nr.2 de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.5 pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele favorabile. 
  Domnul președinte de ședință anunță numărul necesar de voturi pentru adoptarea 
hotărârii: 12 voturi 

Domnul cobnsilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, cine va face selecția 
pentru că știu că Direcția Județeană de Tineret și Sport a avut o gală de premiere? 

Domnul primar Mircia Gutău: Ca în viață și aici, la gală, cine plătește comandă. 
Trebuie să stabilim criteriile foarte clar. Am constituit o comisie de specialiști care i-a 
evaluat pe toți sportivii din municipiu. Ceilalți, de la Direcția Județeană de Tineret și Sport, 
nu este nicio luptă între noi, aveau pentru premiere 10.000 lei și aveau niște criterii, din 
punctul meu de vedere depășite, pentru că din cei 10 premiați toți erau de la karate, în 
condițiile în care noi avem echipă cu 3 campioane mondiale, în echipă sunt 3 
vicecampioane mondiale la handbal. Am stabilit o comisie de a noastră de specialiști, la 
dispoziția primarului, care a făcut un criteriu să se ia cel mai bun din fiecare sport: din judo, 
din karate, din haltere. 

La întrebarea domnului Crăciunescu Grigore dacă în comisie sunt și de la Consiliul 
Județean, domnul primar a spus că nu mai știe dar crede că este o comisie mixtă.oricum 
are mai puțină importanță pentru că acolo v-ați opus și aveți aceeași dispoziție și aici? 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Stiți că în consiliul local tot timpul am 
susținut excelența și am votat pentru premierea excelenței. Gândiți-vă că și în ședința 
precedentă am susținut și vom susține și în ședința de astăzi. 

Domnul primar Mircia Gutău: Rămân suprins și sunt foarte plăcut impresionat că 
unui îi alb și altul negru. Ăia de la Consiliul Județean sunt ”împotrivă” și voi sunteți ”pentru”. 
Mă refeream lșa unitate dumneavoastră din partid. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Aici este vorba de consecvență. Am 
declarat public că noi susținem excelența și performanța, asta vom face. Domnule primar, 
nu-mi răstălmăciți declarațiile. Nopi votăm în Consiliul Local. 
  Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind organizarea evenimentului ”Gala Sportului Vâlcean 2019”, 
aprobarea asocierii Municipiului Râmnicu-Vâlcea, prin Consiliul Local al municipiului 
Râmnicu-Vâlcea, cu Județul Vâlcea, prin Consiliul Județean Vâlcea, precum și aprobarea 
modelului cadru al contractului de asociere. 
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Cu vot unanim se aprobă organizarea evenimentului ”Gala Sportului Vâlcean 2019”, 
eveniment ce va avea loc în data de 27 decembrie 2019. 

Se aprobă suportarea din bugetul local a sumei de 35.00 mii lei, sumă 
disponibilizată din subvenția neutilizată acordată Sport Club Municipal Râmnicu Vâlcea, 
necesară pentru organizarea și desfășurarea evenimentului aprobat mai sus. 

Se aprobă asocierea Municipiului Râmnicu Vâlcea, prin Consiliul Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea cu Județul Vâlcea, prin Consiliul Județean Vâlcea, pentru 
organizarea evenimentului ”Gala Sportului Vâlcean 2019”. 

Se aprobă modelul cadru al contractului de asociere ce se va încheia între Județul 
Vâlcea prin Consiliul Județean Vâlcea și Municipiul Râmnicu Vâlcea prin Consiliul Local al 
municipiul Râmnicu Vâlcea, conform anexei care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

Se împuternicește primarul Municipiului Râmnicu Vâlcea, domnul Mircia Gutău să 
semneze contractul de asociere.  
 Cu ducerea la îndeplinire se încredințează Direcția Economico-Financiară și Sport 
Club Municipal Râmnicu Vâlcea. 
        La Capitolul ” Întreb ări, interpel ări și răspunsuri ”. 
 Domnul consilier local Crăciunescu Grigore dorește să știe unde va avea loc 
evenimentul de premiere a sportivilor.  

Domnul primar Mircia Gutău: Nu v-au invitat? Au așteptat să vadă cum votați. 
Glumesc. O să fiți invitați. 

Domnul consilier local Crăciunescu Grigore: Domnule primar, îmi răstălmăciți 
cuvintele. Același lucru aș putea să îl fac și eu. Mulțumesc. 
  Nemaifiind alte puncte înscrise pe Ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară 
închisă, şedinţa ordinară a Consiliului Local din data de 23 decembrie 2019. 
 
 
      
           
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETAR GENERAL, 
 

               Fănel LEȚU                                    jurist Ion DID OIU 
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